



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD,
HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk
E-mail : info@stclare.hk

Tel : 2817 1764
Fax : 2855 8420

21 October 2021

Dear Parents,

Resumption of Whole-Day Face-to-Face Classes Starting from 1 November (S5)

According to the latest vaccination record, over 70% of S5 students have received one dose (aged 12 to 17) or two doses (aged 18 or above) of COVID-19 vaccine. Under the guidelines of the Education Bureau, this has fulfilled the requirements for resuming **whole-day face-to-face classes** for this particular level, S5, starting from **1 November 2021**. The Incorporated Management Committee and the EDB have endorsed and been notified of the above arrangement respectively. Details are as follows:

1. School will start at 7:53 a.m. as usual. The existing timetable for morning lessons will remain unchanged until 1:00 p.m. Lunch break will start from 1:00 p.m. to 2:00 p.m.
2. A special timetable will be adopted for afternoon lessons. Please refer to the Annex for the schedule. School will end at 3:40 p.m.
3. Lunch Arrangement
 - Students can bring their own lunch or buy snacks from the tuck shop. Steamers will be available for students to reheat their lunch.
 - Students having lunch in the classroom should stay in their own seats. A partition will be placed on the desk to prevent the splash of droplets. Students should clean and disinfect the partition after each meal.
 - Students should keep proper distance with one another with posture facing one direction while eating.
 - Students should refrain from talking when their masks are taken off. The masks should be kept properly in a folder and students should put their masks back on immediately after eating or drinking. Students should not share tableware, food, or drinks.
4. Transportation
Shuttle bus to Western District and Southern District will operate for school bus pass-holders after school.
5. Students should maintain good personal hygiene at all times in school. They should bring with them tissue paper and hand sanitizer to school every day. Surgical masks should also be changed or replaced whenever deemed necessary in case it is damaged or soiled.

By strictly implementing all necessary anti-epidemic measures issued by the EDB, our school will endeavor to provide a healthy and safe learning environment for students.

Should you have any enquiries, please contact the class teachers. Thank you for your attention.

Yours sincerely,

Mrs. Cherry Chan
Principal





ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD,
HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk
E-mail : info@stclare.hk

Tel : 2817 1764
Fax : 2855 8420

敬啟者：

中五年級 — 十一月一日起全日面授課堂安排

根據全校學生接種 2019 冠狀病毒病疫苗的最新調查結果顯示，中五級已完成接種第一劑疫苗（12 至 17 歲）及第二劑疫苗（18 歲或以上）並超過十四天的學生，已達百分之七十。根據教育局指引，學校已符合於 2021 年 11 月 1 日起特定級別恢復全日面授課堂的要求。學校已取得法團校董會的許可，並已通知教育局相關復課安排。詳情如下：

1. 上午維持現行上課時間表，上課時間如常為早上七時五十三分至下午一時。午膳時間為下午一時至二時。
2. 下午課節將採用附件內的特別時間表。放學時間為下午三時四十分。
3. 午膳安排
 - 學生可自備午膳，或於小食部購買小吃。學生可使用校內蒸爐翻熱盒飯。
 - 於課室內用膳的學生須坐於所屬座位。桌子上將放置隔板，阻擋飛沫。學生須於膳後清潔和消毒隔板。
 - 學生須保持適當距離，並朝同一方向用膳。
 - 除下口罩後，學生應避免交談。口罩應妥善保存；進食或飲水後應立即戴上口罩。學生亦不得與他人共用餐具、分享食物或飲料。
4. 放學交通安排

持有校車證的學生可乘坐校車前往西環和南區。
5. 學生須保持良好的個人衛生，自備紙巾和搓手液；亦應適時替換口罩，如有損耗或弄髒，須立即替換口罩。

學校將繼續嚴格執行教育局發出的各項衛生防疫措施，為學生營造健康、安全的校園環境。如有垂詢，請聯絡班主任。

此致
貴家長

校長陳黃碧瑜謹啟

二零二一年十月二十一日